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حســین هدایتی نیازی بــه معرفی ندارد. آقای عابربانــک که علاقه خاصی 
به خریدن باشــگاه آن هم از نوع لیگ برتری دارد. وی در این ســالها تلاش 
زیادی برای اینکار داشــته اما آنچنان موفق نبوده است. تلاش هدایتی در 
سالهای اخیر برای حضور در هیات مدیره پرسپولیس هم نتیجه نداده است.

تلاش برای بازگشت به پرسپولیس
حســین هدایتی در یکسال گذشته تلاش زیادی داشــته که به هیات مدیره 
باشگاه پرســپولیس وارد شــود اما موفق نبوده اســت. نژاد فلاح قائم مقام 
وقت این باشــگاه نیز از روزهای نخســتین حضورش در این ســمت بدنبال 
اتفاق افتادن خواســته هدایتی بود اما این مساله رخ نداد. آخرین تلاش ها 
برای این مســاله فروردین ماه  قبل انجام شد. شانزدهم فروردین ماه تسنیم 
خبرداد: »حســین هدایتی به همراه محمدحســین نژادفلاح جلسه ای را با 
امیررضا خادم، معاون وزیر ورزش و جوانان داشــتند که طی این جلسه قرار 
شــد هدایتی به عنوان عضو هیئت مدیره باشگاه پرســپولیس انتخاب شود.
در این جلسه مقرر شــد هدایتی عضو هیئت مدیره شــود و تمام هزینه های 
باشگاه را تا پایان فصل پرداخت کند.« به رغم منتشر شدن این خبر اما اوضاع 
برگشت. مالک باشگاه استیل آذین از خادم خواسته بود که پرداخت های وی 
به پرسپولیس به عنوان بخشی از رقم واگذاری باشگاه ثبت شود اما مخالفت 
با این کار و عضویت او در هیات مدیره باعث شــد تا هدایتی روز ۲۶ فروردین 
با انتشار متنی در اینســتاگرامش اعلام کرد به پرسپولیس کمک نمی کند: 
»دلاوران، نام آوران، پهـلوانان ایران زمین، پیروزی ارزشمند شما غیورمردان 
بر هـــمه ایرانیان و پارســی  زبانان مبارک. چون برخی از دوستان از من گله 
کردن که چرا شما به پهـــلوانان تبریک نگفته اید و تقدیر نکردید، باید خلاف 
میلم که نمی خواستم رســانه ای بشه عرض کنم، طبق قولی که دیروز تلفنی 
با آمریکا به پهـــلوان رسول خادم و آقای بیات دادم، با ورود قهـرمانان عزیز 
انجام وظیفه خواهـــم کرد و پاداش ناقابلی که تعهـــد کرده ام هـمراه شاخه 
گلی تقدیم شان خواهـم کرد، الحق که هـــمگی تان لایق بهـترینا هـستید. 
اما در مورد پرسپولیس فکر کنم آقایان دوباره طبق معمول با توجه به توافقات 
صورت گرفته رفتن تو پیچ و لذا حضور موقتی ما و هـــمکارانم ظاهـــراً مورد 
رضایت آقایان نیست. بنابراین تلاش می کنیم در مزایده شرکت تا بلکه پیروز 
میدان باشیم، ان شاءالله. هـــرآنچه از نیم فصل تا این ساعت پرداخت شده 
به عنوان یک شاخه گل سرخ تقدیم به شما هـواداران. لذا از این ساعت به بعد 
به دلیل پیچش آقایان بنده پرداخت و تعهـــدی نخواهـم داشت تا پیروزی در 
مزایده و تحویل گرفتن باشگاه. یا علی«. البته در این بین گفته می شود خبر 
آزادی حمیدرضا سیاسی در تغییر تصمیم امیررضا خادم بی تاثیر نبوده است.

خرید ختافه و شرکت در مزایده
هدایتی که در سال گذشــته بحث خرید باشــگاه ختافه را به راه 

انداخته بود، ماه ها اســت در این خصوص دیگر صحبتی نمی 
کند و ســکوت اختیار کرده اســت! از طرف دیگــر وی به رغم 
شرکت در مزایده واگذاری پرسپولیس موفق نبود. وی که در 

قالب شرکت اســتیل آذین قصد خرید پرسپولیس را داشت 
با ســنگ بزرگی به نام عــدم تایید صلاحیت مواجه شــد تا 
همچنان در بازگشــت به پرسپولیس ناکام بماند. وی البته 

در این ســالها با باشگاه اســتیل آذین موفق نبود، تجربه بدی نیز در باشگاه 
ملوان داشت و پیگیری خرید گهر توســط او نیز به نتیجه نرسید. هدایتی در 
این سالها کمک فراوانی به پرســپولیس کرده که البته در ابتدای سال آن را 
رسانه ای کرد. لیستی که جمع آن مبلغی حدود مبلغ سه میلیارد و هشتصدو 
سی و نه ملیون و چهارصد هزار تومان را نشان می داد. پرداخت های انجام 
شده در بازه زمانی سوم دی ماه سال گذشته تا ۲۶ اردیبهشت ماه سال جاری 
بود. آنچه مشــخص اســت اینکه وی در راه بازگشــت به لیگ برتر نتوانسته 

موفق باشــد و از طرف دیگر وزارت ورزش را نیز با خود همراه کند.

خرید نفت؟
در خبر ها آمده است  هدایتی بعد از ناامیدی از خرید پرسپولیس این بار  دست 
روی یکی از باشــگاه های با ثبات لیگ برتر گذاشــته اســت و قصد دارد نفت 
تهران خریــداری کند. گفته می شــود در صورتی که هدایتــی مالکیت نفت 
تهران را در اختیار بگیرد به احتمال فراوان حمید اســتیلی و علی کریمی را به 
فوتبال بازخواهد گرداند. هدایتی تا کنون مالکیت استیل آذین، ملوان و گهر 

دورود را در اختیار داشته است و البته تجربه خوبی از حضور او در 
فوتبال وجود ندارد. رکن الدین جوادی معاون وزیر 

و رئیس شــرکت ملی نفت ایران در حاشیه 
مراسم دارســتانی مربی بدنساز تیم 

فوتبــال نفت  خبــر واگذاری 
این باشــگاه را تاییــد کرد تا 

شــائبه خرید این باشگاه 
توســط حســین هدایتی 
جدی تــر از قبل به گوش 

برسد: فعلا چند پیشنهاد 
وجــود دارد که بایــد مورد 

بررسی قرار گیرد اما همانطور که گفتم در پایان فصل تصیم گرفته خواهد شد.

نظر منصوریان
علیرضا منصوریــان در مورد اینکه بحث انحلال تیم نفــت و یا واگذاری آن به 
گوش می رسد گفت: ما رایزنی هایی با بخش های دولتی انجام دادیم و این حق 
بچه های ماست که در شرایط سخت زمانی که جنگیدند برای گرفتن حق شان 
کوتاه نیایند و عقب نشینی کنند. اینطور نیست که عزیزی بگوید به فوتبال علاقه 
نــدارد و بخواهیم 17 میلیون مردم تهران را از یک تیم محروم کنیم و به فوتبال 
آســیب برســانیم. ما تجربه ۲0 ســال قبل را دیده ایم و تیم هایی مثل شاهین، 
دارایی، کیان، بانک تجارت، پارس خودرو و پاس را دیده ایم و نباید اجازه دهیم 
که دوباره این اتفاق بیفتد. ما با همه وجود رایزنی می کنیم. با افرادی که در این 
باره سیاست گذار هستند چراکه وظیفه ما آوردن لبخند به لب مردم است. سال 
گذشــته جوان های نفت الاهلی را در جده بردند و سه بار حیدر حیدر گفتیم که 
ایــن کار قیمت ندارد. از طرف دیگر صددرصد دولت جمهوری اســلامی ایران 
علاقمند به حضور جوانان در پای گیرنده هاست و خارج از موضوعات اخلاقی 
باید بگویم که سال گذشته نفت شکوفایی تاثیرگذاری داشت و به همین دلیل ما 
رایزنی هایمان را خواهیم کرد تا این اتفاق نیفتد. بعد از 45 سال که نفت 
به اینجا رسیده نباید اینطور باشد که هر کسی می گوید به فوتبال 
علاقه ندارم بحث واگذاری پیش بیاید. نباید اگر عزیزی از 
فوتبال خوشش نمی آید شمع آن خاموش شود. مشکل 
ما در همه جوانب اســت. حتی برای گرفتن هتل روز 
گذشته یک ساعت با اعضای هیات امنا و مدیرعامل 
باشگاه بعد از مراسم مرحوم دارستانی صحبت کردیم 
و باید برای شان نفت مبارزه کنیم چراکه شان تیم ما 

بالاتر از نفت است.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

اولین دوره مسابقات هندبال 
ساحلی بانوان ایران از 11 تا 
14 اسفند ماه در بندرعباس 
برگزار شد.

تیتر دو

گاف بزرگ دولت 
احمدی نژاد در فوتبال

انتخابات ریاست فدراســیون فوتبال ایران درحالی 
قرار است 11 اردیبهشت 95 برگزار شود که با انگشت 
گذاشتن سازمان بازرســی بر روی یک خلاء قانونی 
بزرگ بازمانده از دولت نهم، انتخابات این فدراسیون 

دچار ابهام شده است.
سال 1385 سال تلخی برای فوتبال ایران بود. سالی 
که فدراسیون فوتبال ایران از سوی فیفا تعلیق شد و بعد 
از آن کمیته ای ۶ نفره مسئول تدوین اساسنامه جدید 
فدراسیون شد تا فوتبال ایران از تعلیق خارج شود. سه 
عضو این کمیته را فیفا و سه عضو این کمیته را دولت 
انتخاب کرد. اعضای منصوب فیفا، مهندس صفایی 
فراهانی، عضو وقت کمیته توسعه فوتبال آسیا و عضو 
هیات رییســه AFC، محمد خبیــری، نماینده وقت 
AFC در ایران و غفاری رییس کمیته روابط بین الملل 
وقت فدراسیون بودند. سه نفری که از سوی ایران برای 
اساسنامه مشخص شدند نیز محمدحسن انصاری فرد 
مدیرعامل پیشــین باشــگاه پرســپولیس، کیومرث 
هاشمی معاون ورزش قهرمانی سازمان تربیب بدنی 

سابق و علی رغبتی دیگر معاون سازمان بود.
این ۶ نفر در نهایت اساســنامه ای را نوشــتند و برای 
اجرایی شــدن و قانونی شدن اساسنامه، آن را جهت 
تصویب به هیات دولت فرستادند. بعد از جلسه هیات 
دولت با ریاســت پرویز داوودی معــاون اول محمود 
احمدی نژاد اعلام شد که هیات دولت این اساسنامه 
را تایید کرده و این اساس نامه می تواند اجرایی شود. با 
این حال بعد از گذشــت 8 سال، سازمان بازرسی کل 
کشور پس از استعلام از دبیرخانه هیات دولت متوجه 
تخلفی بزرگ شــده و آن هم اینکه این اساس نامه به 

تایید هیات دولت وقت نرسیده است.
مشــکل اصلی وقتی ایجاد شــده که اخیــرا اعلام 
شده با توجه به عدم تصویب این اساسنامه در هیات 
دولت، فدراســیونی ها باید بر اساس اساسنامه سال 
1381 انتخابــات را برگــزار کنند. ســوالی که اینجا 
مطرح است، اینکه چرا این اساسنامه در هیات دولت 
محمود احمدی نژاد تصویب نشده و بر چه اساسی این 
مساله تاکنون اعلام نشده است؟ نکته بعدی اینکه 
چرا سرپرست وقت فدراسیون فوتبال تاکنون به این 
مساله اشاره نکرده و آیا بهتر نیست درحال حاضر در 

این باره شفاف سازی لازم صورت گیرد؟

 پایان محرومیت سوآرس 
در تیم ملی

مهاجــم تیم ملی فوتبال اروگوئه پس از پشــت ســر 
گذاشــتن 9 بــازی محرومیــت، برای بــازی مقابل 
تیم هــای برزیل و پــرو به تیم ملی کشــورش دعوت 
شده است. لوییس سوآرس در رقابتهای جام جهانی 
۲014 به دلیل گاز گرفتن شانه »جیورجیو کیه لینی«، 
مدافع تیم ملــی ایتالیا، به مدت چهــار ماه حضور از 
تمــام فعالیت های فوتبالی و 9 بــازی بین المللی به 
همراه اروگوئه محروم شد. البته این بازیکن تا به حال 
در سه بازی دوستانه به همراه سایر بازیکنان اروگوئه 
به میدان رفته اما حق حضور در هیچ بازی رســمی را 
نداشته اســت. اکنون این بازیکن پس از پایان یافتن 
دوران محرومیت برای دو بازی در چارچوب رقابتهای 
مقدماتی جام جهانی ۲018 مقابل تیم های برزیل و 
پرو به تیم ملی اروگوئه دعوت شده است. سوآرس در 
تیم فوتبال بارســلونا تا به حال 41 گل به ثمر رسانده 

است.

 مارادونا: مسی را 
با مشت می زدم

بازیکن افســانه ای فوتبال آرژانتین بــه پاس لیونل 
مســی به لوییس ســوآرس داخل محوطــه جریمه 
واکنش نشان داد. مسی ماه قبل در بازی با سلتاویگو 
که به برتــری ۶ بر یک بارســلونا انجامید، در صحنه 
پنالتی به جای اینکه توپ را یکضــرب بزند، آن را به 
هم تیمی اروگوئه ای خود پاس داد و او این ضربه را به 
گل تبدیل کرد. دیه گو مارادونا نســبت به این حرکت 
واکنش نشــان داده و گفته اگر در زمین حضور می 
داشت مسی را با مشــت می زد. وی که در رقابتهای 
جــام جهانــی ۲00۶ هدایت تیــم ملــی آرژانتین و 
مربیگری مســی را بر عهده داشت در این خصوص 
اظهار کــرد: اگر مــن داخل زمین بــودم با ضربات 
مشت به این حرکت واکنش نشان می دادم. صرفنظر 
از اینکــه در دســته آ، ب، ث و یا د بــازی می کردم. 

اطمینان داشته باشید که مشت می زدم.

رونالدو: طی ۱۰ سال گذشته 
افت نکرده ام

مهاجم پرتغالی تیــم فوتبال رئــال مادرید گفت فرم 
مطلوب بدنی خود را در 10 ســال گذشته حفظ کرده 
است. کریستیانو رونالدو بر این باور است کسب عنوان 
و افتخار به وی انگیزه می دهد تا هواداران خود را شاد 
کند و برای همین در خارج از زمین سخت کار می کند 
تا فرم مطلوب خود را حفظ کند. این بازیکن پرتغالی که 
به دلیل انتقاد اخیر از هم تیمی های خود تحت فشار 
قرار دارد، به تازگی مدعی شــده که فرم بدنی اش در 
10 سال گذشته فرق نکرده است. وی گفت:  داشتن 
استعداد بدون سختکوشــی هیچ معنایی ندارد. می 
خواهم در بالاتریــن فرم بدنی باشــم. فکر می کنم 
سطح بدنی ام همان باشد که در 10 سال گذشته بوده 
اســت. آنچه به من انگیزه می دهد خوشحال کردن 
هواداران است و من می خواهم به بردن جام با رئال 
مادرید و نیز کسب افتخارات شخصی ام ادامه دهم. 
رونالدو با اشاره به بازی برگشت مقابل رم در چارچوب 
مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا که هفته 
آینده برگزار می شــود، اظهار کــرد: ما در بازی رفت 
عملکرد خوبی مقابل رم داشتیم اما بازی خانگی ما با 
این تیم یک بازی دیگر است. آنچه مزیت به حساب 
می آید قابل اعتماد نیســت باید برای رسیدن به دور 
بعدی رقابتها با یــک بازی خوب برنده از زمین خارج 

شویم. این چیزی است که ما می خواهیم.

چشم ها به خانم چیچیچ!
مادیا چیچیچ گزینه ســرمربیگری تیم ملی والیبال بانوان ایران است و قرار است در 
مدت حضورش در ایران رد صورت جلب نظر مسئولان فدراسیون فعالیت رسمی خود 
را اغاز کند. کدتی است تیم ملی زیر نظر چیچیچ در حال تمرین است. گزینه مربیگری 
تیم  ملی والیبال بانوان گفت: من به بازیکنان ایران خیلی اعتقاد دارم و می دانم اگر 
در کنار هم باشیم می توانیم کارهای بزرگی انجام بدهیم. مربی اسلوونی – صربستانی 

تیم  ملی والیبال بانوان درباره لیگ برتر والیبال بانوان، گفت: بازی 
پایانی لیگ را در سالن بودم و از نزدیک نگاه کردم. بازی خوبی 

بود و انرژی خیلی خوبی از این بازی گرفتم. این ر قا بت خوب 
یک نشانه بزرگ برای آینده والیبال بانوان ایران بود. او درباره 
حضور دو هفته ای خود در ایران و کار والیبالیســت های 
ایرانی گفت: در این مدت با بهترین های ایران کار کردم و 
همچنین چند مربی ایرانی کنارم بودند و با آنها کار کردم. 
من خیلی به این بازیکنان اعتقاد دارم و فکر می کنم اگر 

در کنار هم باشــیم می توانیم کارهــای بزرگی برای ایران 
انجام بدهیم.

سودای نفتی حاج حسین
هدایتی این بار به دنبال یک ماجراجویی جدید است

رئیس فدراســیون کشــتی در فاصله کمتر از شــش ماه تا 
بازیهای المپیک ۲01۶ به رئیس جمهور نامه نوشت. وی 
در این نامه تاکید کرد اگر دولت قهرمانی و موفقیت در این 

بازیها را نمی خواهد همین حالا بگوید.
متن نامه رسول خادم به دکتر حســین روحانی به شرح زیر 
است: احتراماً همانطور که مستحضر هستید رقابت های 
المپیک ۲01۶ برزیل، در حدود شش ماه آینده بعنوان یکی 
از بزرگترین رویدادهای سیاسی و اجتماعی جهان در سال یاد 
شده برگزار خواهد شد. از چند ماه گذشته تاکنون درخواست 
ها و گلایــه مندی های زیــادی بدلیل عدم توجــه لازم به 
فدراســیونهای المپیکی و قهرمانان ملی شرکت کننده در 
مسابقات المپیک، بصورت رسمی منتشر و اعلام گردیده، 
که متاســفانه فاقد هرگونه نتیجه عملی از سوی مسئولین 

محترم دولت بوده است.
با عنایت به اینکه برای فدراسیون های المپیکی، کادرهای 
فنی و قهرمانان ملی قطعی شده است، که کسب موفقیت 
و پیروزی در مســابقات المپیک برزیل، هیچ گونه اهمیت 
و اولویتی بر مبنای سیاســت های جاری آن دولت محترم 
ندارد، سپاســگزار خواهد بود، بفرمایید، ســخنگوی معزز 
دولــت، صراحتا اعلام فرمایند، بــه دلیل محدودیت های 
مالی و اجرایی، یا هر علت دیگری که صلاح می دانید، دولت 

توانایی حمایت از حداکثر ۲0 قهرمان ملی که در چند رشته 
ورزشی محدود )کشتی، وزنه برداری، تکواندو، دوومیدانی 
و یا ... تیراندازی( می توانند مدعی کسب مدال در المپیک 

۲01۶ برزیل، برای کشور عزیزمان ایران باشند را، ندارد.
در واقــع قهرمانــان ملی، مربیــان و مدیــران ورزش های 
المپیکی کشــور، که تمامی عمــر، آبرو و توانایــی خود را از 
زمان فعالیت آن دولت محترم، با کمترین حمایت ممکن، 
صــرف برنامه ریــزی و فعالیت بــرای کســب موفقیت در 
مســابقات المپیک آینده نمــوده اند، انتظــار دارند، دولت 
محترم صادقانه، اولویت نداشتن کسب نتیجه در مسابقات 
المپیک برزیل را به ده ها میلیون مردم علاقه مند به ورزش 
در کشور اعلام نماید. جناب آقای دکتر روحانی عزیز، حتما 
استحضار دارید، که کسب موفقیت در مسابقات المپیک، 
موضوعی کاملا ملی و بخشی از منافع ملی کشور محسوب 
می شــود. از اینرو موضوعی نیست که انتظار داشته باشیم 
بخش خصوصی مسائل و مشکلاتش را حل و فصل نماید. 
لازم است برای روشن شدن افکار حضرتعالی، عرض کنم، 
سهم بودجه دولت در تامین نیاز های مالی فدراسیون های 
المپیکی، کمتر از پانزده درصد از کل بودجه فدراسیون های 
مذکور اســت. در واقع فدراســیون های المپیکی که فاقد 
هرگونه ســاختار اقتصادی و منابع مالی هســتند، بیش از 

هشــتاد درصد از هزینه هــای خود را با دســت خالی و گرو 
گذاشتن آبروی مدیران، پیشکسوتان، مربیان و قهرمانان 
ملی شان تامین می کنند. حتما تصدیق می فرمایید خدا را 
خوش نمی آید بدلیل عدم توجه مســئولین محترم، بیش 
از این، این ســرمایه های معنوی جامعــه )قهرمانان ملی، 
موســپیدان پیشکســوت ،مربیان و مدیــران ورزش های 
المپیکــی( را قربانی کنیم. البته مشــکلات مالی، بخش 
کوچکی از مشکلات ورزشهای المپیکی است، اما چون این 
مسائل بطور کلی اهمیتی از سوی مسوولان محترم ارشد در 

دولت ندارد، بیانش فقط درد را بیشتر میکند.
تقاضا دارم توجــه فرمایید که اعلام صادقانه مواضع عملی 
دولت محترم که در چند ماه گذشــته نیز عملا بر آن اصرار 
داشته است، در خصوص عدم توانایی حمایت مالی و اجرایی 
از حداکثر ۲0 قهرمان ملی که می توانند مدعی کسب مدال 
در المپیک برزیل باشند، ارزشمند ترین رفتاریست که دولت 
محترم در برابر خواست و انتظار میلیون ها نفر از مردم علاقه 
مند به کسب موفقیت در مسابقات المپیک برزیل، می تواند 
داشته باشد. مطمئن باشید مردم شــریف ایران در صورت 
اعلام صادقانه و صریح چنین مواضعی، موقعیت مسئولین 
محتــرم دولت را درک نموده، و قــدردان این رفتار صادقانه 

خواهند بود.

نامه خادم به رئیس جمهور:  قهرمانی در المپیک نمی خواهید بگویید

ورزش


